

No. 4648. CONVENTION (No. 105) CONCERNING THE ABOLITION OF FORCED LABOUR. ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION AT ITS FORTIETH SESSION, GENEVA, 25 JUNE 1957<sup>1</sup>

N° 4648. CONVENTION (N° 105) CONCERNANT L'ABOLITION DU TRAVAIL FORCÉ. ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL À SA QUARANTIÈME SESSION, GÈNÈVE, 25 JUIN 1957<sup>1</sup>

14 June 1968

RATIFICATION by NEW ZEALAND

(To take effect on 14 June 1969.)

14 June 1968

Declaration by New Zealand made under paragraph 2 of Article 35 of the Constitution of the International Labour Organisation :

Application of the Convention, without modification to Niue and the Tokelau Islands.

(To take effect on 14 June 1968.)

14 juin 1968

RATIFICATION de la NOUVELLE-ZÉLANDE

(Pour prendre effet le 14 juin 1969.)

14 juin 1968

Déclaration de la Nouvelle-Zélande faite conformément au paragraphe 2 de l'article 35 de la Constitution de l'Organisation internationale du Travail :

Application de la Convention, sans modification, à Nioué et aux îles Tokélaou.

(Pour prendre effet le 14 juin 1968.)

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 320, p. 291; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 4 to 7, as well as Annex A in volumes 564, 567, 588, 597, 609, 613, 634 and 638.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 320, p. 291; pour les faits ultérieurs concernant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 4 à 7, ainsi que l'Annexe A des volumes 564, 567, 588, 597, 609, 613, 634 et 638.